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U Puli 21. oiujka2Olg.

dlanovima Skolskog odbora
- svima-
Grad Pula,
Upravni odlel za druStvene djelatnosti

ZAPISNIK

s 26. sjednice Skolskog odbora koja se odr?ala 21. oinjka2}lg. (detvrtak) u OS VeH Vrh
Pula s podetkom u 16.00 sati.

Prisutni: Igor Jovanovi6, Josip Rai6, Jasna Zabdil,Irene Rigo, Irena Sekulid Avdi6, Ines

Puhar

Opravdano odsutni : Mariza Kovadevi6, Ivan Belobraj di6

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne (25.) sjednice Skolskog odbora

2. Suglasnost zazapolljavanje po objavljenom natjedaju od 11. oZujka 2019. zatadno

mjesto - uditelj/ica matematike
3. Izvje5de o stanju sigurnosti
4. Rjesenje SluZbe prowjetne inspekcije od 12. studenog 2018. godine

5. lzmjenai dopuna Skolskog Kurikuluma za20t8.l' 19. godinu

6. Razno

stotsti.le odbor jednoglasno prihvatio danaSnji dnevni red s pet glasova ZA.

Ad r)

Stotsti.le odbor jednoglasno usvojio zapisnik s 25. sjednice Skolskog odbora s pet glasova ZA.

Ad2)

Dana I 1. oZujka raspisan je natjedaj za uditella/icu matematike - 1 izvr5itelj na neodredeno i
nepuno radno vrijeme,Z2 satatjedno. Natjedaj je trajao do 19. oZujka 2019. godine.

Ravnateljica je dlanovima 5O dala u pisanom obliku: popis kandidata koji su se javili na

traietaradna mjesta, stru'dnu zastupljenost pojedinog kandidata i je li u potpunosti

dostavlj ena dokumentacij a.

Y



Zaradno mjesto uditelj/ica matematike, javilo se troje kandidata od kojih je dvoje kandidata u
potpunosti dostavilo traienu dokumentacijt. Za radno mjesto ulitelja matematike nije se javio
niti jedan strutan kandidat te ie zatraiena suglasnost za zasnivanje radnog odnosa s Goranom
Banovcem, dipl.ing. gradevinarstva s poloZenim pedago5ko-psiholo5kim kompetencijama do
ponavljanja natjedaja u roku od 5 mjeseci.
Skohki ; e odbor j ednoglasno s pet glasov a ZA dao tr:aircru suglasnost.

Ad 3)

Ravnateljicaje upoznala dlanove Skolskog odbora s Izvje56em o stanju sigurnosti zarazdoblje od l.
rujna 2018. do 28. veljade 2019. godine. ilanovi Skolskog odbora upomati su sa stanjem o sigurnosti,
provodenjem preventivnih programa te s poduzetim mjerama u cilju za5tite prava udenika.

Ad 4)

Ravnateljica je upoznala dlanove Skolskog odbora s rje5enjem SluZbe prosvjetne inspekcije od 12.
studenog 2018. godine. U dobivenom rje5enju vi5e prosvjetne inspektorice, istaknuto je da je
nuZno definirati u drjoj je nadleZnosti rje5avanje zamolbi roditelja, obzirom na to da nije
propisano Statutom Skole kao Sto bi trebalo biti.

Ad s)

Ravnateljica je obavijestila i dlanove Skolskog odbora je do5lo do izmjena i dopuna Skolskog
Kurikuluma za 2018./'19. godinu jer neke aktivnosti nisu bile planirane u mjesecu rujnu.
Obzirom ria to da je ostalo jo5 novdanih sredstava koji nisu potroSeni u sklopu projekta
D'Basket Erasmus t, oni udenici koji su bili doma6ini u svojim Skolama u Puli i Kopru,
prisustvovat 6e finalnom susretu 10. i 11. svibnja koji 6e se odrZati u Italiji u gradu San Dona
Di Piave. Prijedlog je iznesen na Uditeljskom vijeiu, Vije6u roditelja, a Skolski je odbor dao
jednoglasno svoju suglasnost za provodenjem ove posjete.

Ad 6)

Razno

Ravnateljica je obavijestila dlanove Skolskog odbora da udenici trenutno imaju dva topla
obroka tijekom tjedna. Istaknula je da se i dalje radi na pobolj5anju Skolske marende. Clanovi
Skokkog odbora takoder su pohvalili besprijekoran rad i trud Skolskih kuharica.

Sjednica je zakljudena u 16.45 sati.

Zapisnitar

Jasna ZaAeie
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Predsj ednik Skohkog odbora


